
Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Komisja Komunalna 

Protokół nr 16 

XVI Posiedzenie w dniu 15 marca 2021  

Obrady rozpoczęto 15 marca 2021 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 12:09 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Basarab 

2. Krzysztof Psykała 

3. Anna Sianos  

4. Andrzej Staszak 

5. Jolanta Szymczak 

1. Otwarcie, stwierdzenie quorum. Czas rejestracji 00:00- 3:11. 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący komisji Andrzej Staszak, powitał wszystkich 

zgromadzonych. Poprosił o potwierdzenie obecności. Przewodniczący zawnioskował  

o poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały  w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Ustronie Morskie na rok 2021 

 

Głosowano w sprawie: 
Poszerzenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Andrzej Basarab, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 

Opinia pozytywna 
 

2. Wybór Wiceprzewodniczącego komisji Komunalnej. Czas rejestracji 3:12-24:58.  

 

Przewodniczący zgłosił kandydaturę na Wiceprzewodniczącego Radą Jolantę Szymczak. 

Radna wyraziła chęć swojej osoby na pełnienie funkcji Wiceprzewodniczącej komisji 

Komunalnej.  

 

Głosowano w sprawie: 
Wybór Wiceprzewodniczącego komisji Komunalnej.. 



 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Andrzej Basarab, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jolanta Szymczak 

Opinia pozytywna 

 

Przed przejściem do punktu trzeciego do głosu został dopuszczony mieszkaniec miejscowości 

Sianożęty, Pan Dariusz Myszkier, członek Rady Sołeckiej. Przedstawił problem związany 

z ul. Różaną.  

W dyskusji wzięli udział: 

- Bernadeta Borkowska 

- Jarosław Barański 

- Andrzej Staszak 

Marek Leciaho 

Dyskusja dotyczyła robót przebudowy drogi, odtworzenia rowów melioracyjnych, pomocy  

z udziałem pracowników Gosir-u o karczowaniu terenu, oświetlenia drogi, przesunięcia 

środków w budżecie, karczowania terenów prywatnych,  

 

3. Przedstawienie przez pracownika Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej 

stanu zasobów lokalowych gminy Ustronie Morskie. Czas rejestracji 25:00-31:30. 
 

Stan zasobów lokalowych przedstawiła Magdalena Karwas pracownik Urzędu Gminy  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

 

Dyskusja dotyczyła informacji na temat ilości wolnych lokali.  

 

4. Przedstawienie przez Skarbnika Gminy stanu finansowego z tytułu użytkowania 

gminnych zasobów lokalowych. Czas rejestracji 31:32-46:00.  
 

Stan finansowy z tytułu użytkowania gminnych zasobów lokalowych przedstawił Skarbnik 

Gminy Elżbieta Macek.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Tomasz Rymaszewski 

- Magdalena Karwas 



Dyskusja dotyczyła zajmowanego lokalu przybywając za granicą, postępowań sądowych o 

eksmisje, przeglądu piecy gazowych, kosztów rozliczenia za serwisy pieca.  

 

5. Dyskusja o zanieczyszczeniu dróg na terenie gminy Ustronie Morskie. Czas rejestracji 

46:03- 1:15:50. 

 

Problem zanieczyszczenia dróg przedstawił mieszkaniec Gminy Pan Grzegorz Pytloch. 

Omówił stan drogi na ul Słonecznej.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Magdalena Karwas 

- Grzegorz Pytloch 

- Tomasz Rymaszewski 

 

Dyskusja dotyczyła zgłoszeń na policje, zabrudzenia ulic, wzywania do oczyszczania drogi, 

zgłaszaniu zanieczyszczeń drogi, ruchu pieszego, ponoszenia kosztów za sprzątanie drogi, 

zamiatarki, foto pułapki, problemu z wykonawcami lokalnymi, dziury w chodniku przy 

inwestycji obok kościoła, przycięcia żywopłotów, obciążanie inwestorów za sprzątanie- 

wydanych decyzji, przygotowania informacji przez Gosir uzyskanych dochodów za usługi 

sprzątające na koszt inwestora. 

Przerwa 1:15:56-1:30:55. 

 

6. Informacja na temat gospodarki odpadami komunalnymi, bieżące funkcjonowanie 

systemu, sprawozdanie za luty 2021r. Czas rejestracji 1:31:00- 2:27:12. 
 

Informację na temat gospodarki odpadami przedstawiła Elżbieta Macek Skarbnik Gminy.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Olga Grajek-Górecka 

- Marek Leciaho 

- Grzegorz Pytloch 

- Bernadeta Borkowska 

- Sylwia Halama 

- Tomasz Rymaszewski 

Dyskusja dotyczyła nieodbierania odpadów komunalnych z posesji, sporządzonych 

protokołów, kontenerów na śmieci, składanych deklaracji, segregacji odpadów, kary za nie 

segregację, braku dokumentów naliczania opłaty, braku możliwości segregacji w sezonie 

letnim na większych ośrodkach, braku kampanii informacyjnej, segregacji śmieci w innych 

miejscowościach. 

 

 

 



7. Dyskusja nad utworzeniem nowej atrakcji turystyczno- rekreacyjnej na działce nr 

1080/3, 1080/4, 1080/5 w obrębie Ustroniu Morskim. Czas rejestracji 2:27:14- 2:29:16. 

 

Radny Andrzej Staszak złożył wniosek formalny o wycofaniu punktu 7 z porządku obrad  

i przeniesieniu go na następną komisję.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wycofanie punktu i przeniesienie na następną komisję.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Basarab 

Opinia pozytywna  

 

a) Opinia w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ustronie Morskie na rok 2021. 

Czas rejestracji 2:29:17- 2:35:08. 

 

Projekt uchwały przedstawił Jarosław Barański pracownik Gminnego Ośrodka Sportu  

i Rekreacji w Ustroniu Morskim.  

Brak dyskusji. 

 

Głosowano w sprawie: 
Opinia w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ustronie Morskie na rok 2021..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Basarab 

Opinia pozytywna.  

 

 

 



8. Sprawy różne i wolne wnioski. Czas rejestracji 2:35:10- 2:36:26. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Psykała 

 

Dyskusja dotyczyła włazu studzienki na ul. Rolnej. 

 

9. Zamknięcie posiedzenia. Czas rejestracji 2:36:27- 2:36:35. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący komisji zamknął powiedzenie.  

 

 

 

  

Przewodniczący komisji Komunalnej 

Rada Gminy w Ustroniu Morskim 

Andrzej Staszak 

  

 

Przygotował(a): Aneta Sianos 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


